

တစ်စုံတစ်ညီတော် 1617R-007  
လာ ခံ က တာ

ခိဖျိလာ, / ကို အ ဝဲ ရ ကာ ကို ဘျှို အစိ က မိ ထိ က တာ / (United States Supreme Court) / လာ ဘဉ် တာ ရဲ ဉ် ကျဲ မာ အိ ဝဲ Plyer v. Doe (1982) အပူ နှ် / က မျာ ကို လို ကဝိ တ ဖဉ် တ အိဉ် နိး ဂံ ခိဉ် ထံး တာ သိဉ် တာ သီ နိ တ မာ လာ က ဂံ လိဉ် ပာ ကို ဖိ အ တာ မာ နှ် တာ ကူဉ် ဘဉ် ကူဉ် သု နိး သ နှ် ထိဉ် အသး လာ / အဝဲ သုဉ် အတာ နှ် လိအ တာ ပ တာ အ ဖိ ခိဉ်. / ယာ ထိဉ် တာ ဘဉ် နိ ဘဉ် ထံး လာ က နှ် တာ ပာ ဖိ သုဉ် နိး အ ပာ ဂံ ဝိ နှ် ဝဲ နိး တာ နိ သ ဧ တာ နှ်း တာ ယာ ထဲ သိး တာ သိး လာ တာ ဘျှို ဘဉ် ကာ တာ တဆံ လှို ဘျှို တ ဘျှို ဘဉ်. / နိး

ခိဖျိလာ, / MPS / တာ ပာ တာ ဆာ ဖိ လစံဉ် 1.04 (MPS Administrative Policy 1.04) // ဟ် ဖျါ လာ, / “ ပာ နိ တ ဂာ တာ တ ဘဉ် ဂံ လိဉ် အိ လာ တာ ဆဲး လိ မာ လာ က နှ် လိ ကို / မုတမာ / နှ် လိ ပဉ် ယဉ် လာ တာ နှ် ဘျှါး လာ ပ နိဉ် တ ဖျာဉ် ဖျာဉ် / မံးဝိခိဉ် က မျာ ကို တဖဉ် (Milwaukee Public Schools) တဖဉ် အပူ . / မုတမာ / ဝဲ ထံ နိ ဖး ထိ ဧ အိ လာ / ကို တာ မာ လိ လိဉ် မိ ပာ . / ကို တာ မာ လိ လိဉ် မိ ပာ အ ချာ. / ပာ ကို ဖိ တာ မာ စာ တာ မာ သုဉ် ပုံ သး ညိ သး တ ဖဉ်. / မုတမာ / တာ တိဉ် ကျဲ / မုတမာ / တာ ဟူး တာ ဂဲ အ ဂာ တ မာ လာ လာ အပူ. / ခိ ဖျိ လာ ပာ တ ဂာ အတာ က မုဉ် / ချာ. / စာ သုဉ် က လဉ် နှ်. / ဖဲးဘဉ် အ လှို. / ထံ ကို လာ အ ဟဲ ဝဲ. / အ တာ ဟဲ လိ စာ. / ကလဉ် နှ်. / တာ ဘျှို တာ တာ. / တာ အိဉ် နိး ဟူး သး. / တာ တု တာ ဖျိ သး / မုတမာ / တာ ကဲ မိ ပာ အ ပတိ. / မုဉ် ချာ သုဉ် ထံး တာ ရှ လိဉ် မုဉ် လိဉ် တာ ဘဉ် သး. / မုတမာ / နှ် ခိ. / သး အ တာ တာ ဘဉ်. / မုတမာ / တာ မာ လိ မာ နိး ကာ ဂိ တ လာ တ ပာ / မုတမာ / ကာ ဂိ တ ဂာ. / မုတမာ / တာ အရှာ အသး အ ဂာ တ မာ လာ လာ လာ ဘဉ် တာ နိ သ ဧ အိ လာ အ ယိဘဉ်. ”. / နိး

ခိဖျိလာ, / မံးဝိခိဉ် က မျာ ကို တဖဉ် (Milwaukee Public Schools) / အ တာ ပ ညိဉ် ကာ စိ / (ခါ ဆူ ညါ, “MPS”) / ဟ် ဖျါ လာ, / “ ကို တ ဖဉ် က ဘဉ် ပာ ဖျဲး. / တာ လိဉ် မုဉ် . / ပာ ဆာ ကာ ထွဲ အိ ဂာ ဂာ. / နိး ပာ တဝဲ ဝဲ ထာဉ် တ ဖဉ် လာ တာ နှ် လိ မာ နှ် အိ သု / နိး မာ လာ ပာ ပာ ဝဲ လာ အ တာ လိဉ် ဘဉ် တ ဖဉ်. ”. / နိး

ခိဖျိလာ, / တာ မာ နာ အိဉ် ယိဉ် / မုတမာ / တာ ဝဲ ဖး နိ ဖး လာ ကို. / လာ တာ ဂံ တ မာ လာ လာ အ ယိ. / လာ အမာ ဘဉ် နိ ပာ ကို ဖိ အ တာ တာ ဘဉ် ခိဉ် ဘဉ် လာ တာ ပာ ဖျဲး နိး တာ စု လိဉ် ခိဉ် ခိဉ် တ ဖဉ်. / ယဉ် နိး အဝဲ သု ဉ် အ တာ မာ နာ တာ လာ တာ မာ လိ မာ နိး. / နိး / MPS / တာ ဝဲ သး စာ တာ ဝဲ ဖး နိ ဖး အ ကာ အ ဂိ တ မာ လာ လာ. / တာ မာ အ နှ် မာ တာ တာ. / မုတမာ / တာ မာ နာ အိဉ် ယိဉ် တာ တ ဖဉ် ဘဉ်. / နိး

ခိဖျိလာ, MPS / သုဉ် ညါ ဟ် ပ နိဉ် တာ မာ အ သး လာ US / တာ နှ် လာ ကို နိး တာ နှ်း လာ ပိဉ် မာ ထွဲ တာ သိဉ် တာ သီ အ သ နိ တ ဖဉ် / (US Immigration and Customs Enforcement -ICE) / ပာ ကို နိဉ် ပာ ဘဉ် မူ ဘဉ် ဧ တ ဖဉ် / လာ အ တာ နှ်း အိဉ် ထိဉ် တာ သိဉ် တာ သီ လာ တာ က ဘဉ် လာ ပိဉ် မာ ထွဲ အိ တ ဖဉ် လာ / က ဖိဉ် / ပာ လာ တ အိဉ် နိး အ လံဉ် အုဉ် သး တဖဉ်. / နိး တာ ဖဲး တာ မာ နိ သိး အံ က က ထိဉ် အသး ဝဲ ICE ပာ ကို / ပာ နိဉ် ပာ ဘဉ် မူ ဘဉ် ဧ တ ဖဉ် / က နှ် လိ ယု ကာ တာ လာ ကို အ လိ က ဝိ အပူ လာ တာ က ဘဉ် လာ ပိဉ် မာ ထွဲ တာ သိဉ် တာ သီ တာ ပ ညိဉ် တ ဖဉ် အ ဂိ. / နိး

ခိဖျိလာ, / မိ ပာ နိး ပာ ကို ဖိ တ ဖဉ် ဟ် ဖျါ ထိဉ် အ တာ ထံဉ် တာ ဆိ က မိဉ် ဆူ / MPS / အ အိဉ် လာ အ ဝဲ သုဉ် ပျဲ တာ နိး သး ဘဉ် တာ တာ လာ / တာ ဆာ နိး / မုတမာ / လာ အိဉ် အ ဝဲ သုဉ် အ ဖိ တ ဖဉ် ဆူ ကို နိး ဟး ထိဉ် လာ အဝဲ သုဉ် အ ဟံဉ် နိး အဝဲ သုဉ် အ တာ နှ်း တာ ယာ လာ က နှ် လိ မာ နှ် / က မျာ K-12 / တာ ကူဉ် ဘဉ် ကူဉ် သု အ က လိ / ခိ ဖျိ ကို လိ ကဝိ တ ဖဉ် နိး တာ တိဉ် ကျဲ တ ဖဉ် အ ပူ . / နိး

ခိဖျိလာ, တာ အံ မာ ဝဲ MPS / ဖိ လ စံဉ် လာ တာ တပျဲ / ပာ နိ တဂါ / မုတမာ / တာ က ရာ က ရိ နိ တ ဖုလာ က နှ် လိ ဆူ ကို က ရာ တာ က နှ် လိ မာ တာ တာ ကူဉ် ဘဉ် ကူဉ် သု တာ လိ တာ ကျဲ ခိဖျိ တာ ဟဲ ဟး ဆူ ကို နိ နှ် အသး ဘဉ်. / နိး

ခိဖျိလာ, MPS / နှ် လာ ICE / အ တာ ဟူး တာ ဂဲ လာ က ဟဲ နှ် လိ ဆူ ကို နိး ကို က ရာ အ က ပိဉ် က ပာ ဝး ဝး နှ် / က မာ ဝဲ တာ မာ တာ တာ ဖး နိဉ် လာ တာ မာ လိ မာ နိး ခိဉ် ယာ နိး တာ မာ လိ တာ လိ တာ ကျဲ တ ဖဉ် လာ ပာ ကို ဖိ အ ဂိ. / နိး

ခိဖျိလာ, MPS / နှ် လာ တာ အံ မာ ဝဲ / တာ သး ဝဲ အ ဂာ ကတ ဂါ လာ / MPS ပာ ကို ဖိ တ ဖဉ်. / ပာ မာ တာ ဖိ. / ဟံဉ် ဖိ ယိ ဖိ နိး ပာ တဝဲ တ ဖဉ် အပူ လာ / MPS / က ဟံး ဂံ ဝိ မာ တာ လာ က မာ လိ တာ ပာ ကို ဖိ နိး ဟံဉ် ဖိ ယိ ဖိ ဝဲ လာ လာ က ပာ ဖျဲး နိး / တာ မာ တာ တာ မာ လိ မာ နိး ခိဉ် ယာ လာ ICE / က ရဲဉ် ကျဲ မာ ဝဲ ခိ ဖျိ အ ဝဲ သုဉ် အ တာ ဟူး

တံ ဂဲ လာ က နှ် လီၤ ဆူကွဲ က ရါတ ဖှ် အပူၤ ဒီး ကွဲ တံ လီၤ တံ ကျဲ အကပၤ ဝး ဝး နှ် /က ဘၣ် တံ ဒီး သ ဒါ ထီ  
ဒါ အီၤ လာ သဲ စး တံ မၤ စၢၤ လာ တံ မၤအီၤ သ့ တ ဖှ်, /ဒီး/

ခိဖျိလၢ, ကီၢ် စဲၣ် ဒီး ဖဲၣ် ဒ ရဲၣ် တံသိၣ် တံ သီ တ ကွဲး ဟ် လီၤ အသး နီ တ မံၤ လာ/ ကဟ့ၣ် စိ ဟ့ၣ် က မိၤ လီၤ ကွဲ လီၤ ကဝီ  
လာ က မၤ စၢၤ ICE လာ တံ ဒူး လူၤ ပိၣ် မၤ ထွဲ တံ နှ် လီၤ ကီၢ် သဲ စး တံ သိၣ် တံ သီ တ ဖှ် အပူၤ အ ကိၣ်ဘၣ်, /ဒီး/

ခိဖျိလၢ, ICE ဖိ လ စံၣ် လာ ထူး ထီၣ် ရၢ လီၤ အ သး ဖဲ/၂၀၁၁/ထံ လီၤ ကီၢ် ပူၤ တံ ဘံၣ် တံ ဘၢတံ ကွဲးနီၣ် ကွဲး ယါ ဝဲၤ ကျိၤ/  
(Department of Homeland Security Memorandum)/အ ပူၤ/ဟ် ဖျါ လာ တံ က ရၢ က ရီ တ မၤ /ပှၤ နှ် လီၤ  
ကီၢ် -တံ ဒူး လူၤ ပိၣ် မၤ ထွဲ တံ ဖဲး တံ မၤ တံ ဟူး တံ ဂဲၤ /ဖဲ တံ လီၤ တံ ကျဲ လာ တံ ဒီး ဘၣ် ကဲ ထီၣ် ညီ တ တီၤ  
လာ လာ, /ယုၣ် ဒီး ကွဲ, /လာ တ အိၣ် ဒီး တံ ဟ့ၣ် လီၤ ခွဲး လီၤ ဆီ လာ/ဖဲၣ် ဒ ရါၣ် တံ ဒူး လူၤ ပိၣ်မ ၁ ထွဲ သဲ စးတံ သိၣ်  
တံ သီ ပၤ ကီၢ်/ပ ဒိၣ် ပှၤ ဘၣ် မူ ဘၣ် ဒါ တ ဖှ်ဘၣ်, /မ့တမ့ၢ် ဘၣ် လာ/တံ မၤ အသး သ တူၢ် က လာ အိၣ်ထ  
ဝိၣ်တဖု/မ့တမ့ၢ်/ဖိ လ စံၣ် န သိး အံၤ တံ စူး ကါ အီၤ တ သ့ လၢၤ ဘၣ်, /အ ခဲ အံၤ, /ခါ ဆူ ညါ

တံဘိဘၣ်အါထီၣ်လၢ , /လာ မံးဝိခံၣ်ကွဲ ကမံး တံ ကွဲ အပူၤ နဲၣ်တံ တ ဖှ် (Milwaukee Board of School  
Directors)/ပှၤ နဲၣ် တံ တ ဖှ်/ဘိး ဘၣ် ရၢ လီၤ ဝဲ ဒ န် လာ/MPS /နှံတူၢ် လိာ် မုာ် ဒီး မုာ် ဝဲ ကွဲ နူ ဆၢၣ် ခိၣ် ယၢၤ  
လာ အပူၤ ဖျဲး လာ ပှၤ ကွဲ ဖိ ဒီး ဟံၣ် ဖိ ယီ ဖိ တ ဖှ် လာ

ဘ န် တံ မၤ ပျံၤ မၤ ဖူး အီၤ လာ/တံ နှ်လီၤ ကီၢ် တံ ဒူး လူၤ ပိၣ် မၤ ထွဲ တံ ဘျၢ သဲ စး တ ဖှ် /မ့တမ့ၢ်/တံ ဝဲၣ် ဖး နီ  
ဖး တ ဖှ်, /ဒီး တံ ဒူး လူၤ ပိၣ်

မ ၁ ထွဲ တံ သိၣ် တံ သိး သိး အံၤ နှ်/က ဘၣ်တံ ၢ ၢ လိာ် ထီ ဒါ အီၤ အ ထီ ကတံၢ် လာ ဘၣ် တံ ဟ့ၣ် အီၤ အ ခွဲး  
လာ သဲ စး တံ သိၣ် တံ သိ, /ဒီး တံ က မၤ အီၤ နှ် လီၤ.

တံဘိဘၣ်အါထီၣ်လၢ , /ဒ် အ မုာ် ဝဲ နူ ဆၢၣ် ခိၣ် ယၢၤ လာ အ တူၢ် လိာ် မုာ် တံ ဒီးကွဲ အ တံ ပူၤ ဖျဲး အ သိး, /ကမံး တံၢ်နဲၣ် လီၤ  
ကွဲ ပှၤ ပါ ဆုၢ် တံ မူ ဒါ ခိၣ် အ အိၣ် လာ /-

1. လာဆူ ညါ/၃၀/သီ အ တီၢ် ပူၤ, /တံ က က ရၢ က ရီ ဒူး အိၣ် ထီၣ်/လီၤ ကဝီၤ တံ နှ် လီၤကီၢ် တံ ဝဲ  
နှံ ခဲး တံ က ရှါ/(District Immigration Advisory Group)/လာ က မၤ ယုာ် မၤ သကိး တံ ဒီး /ဂံၢ် ခိၣ်  
ထံး-ပှၤ တတၢ တံ က ရၢ က ရီ တ ဖှ်, /ပှၤ ဟ့ၣ် လီၤ သဲ စး တံ မၤ စၢၤ တ ဖှ်, /ဒီး ပှၤ တ ဝါ တံ မၤ စၢၤ တ  
ဖှ် /လာ က တီ စၢၤ မၤ စၢၤ ပှၤ ကွဲ ဖိ, /ဟံၣ် ဖိ ယီ ဖိ, /ဒီး လီၤ ကဝီၤ တ ဖှ် လာ “ကဟ့ၣ် လီၤ”/တံ ဆိၣ် ထွဲ မၤ  
စၢၤ လာ တံ ဒီး သ ဒါ ဒီး ခိ ဆၢ တံ ထီၣ် ဒူး/ ICE/တံ ဟူး တံ ဂဲၤ အ သီ ဒီး အ ခဲ အံၤ တ ဖှ် နှ် လီၤ, /တ  
ကး ဒံး ဘၣ်, /ပှၤ ဖိ သုၣ်ဆံး ဖိ လာ အ ထီၣ်ကွဲ လာ လီၤ ကဝီၤ အပူၤ အံၤ/တ အိၣ် ဒီး ပှၤ နီၢ် ဒိၣ် တံ ကွဲ, /တံ  
ပါ တံ ဆုၢ် /မ့တမ့ၢ်/တံ အံး ထွဲ ကွဲ လာ ကွဲ အ ချါ/မုာ် လာ ဖဲၣ် ဒ ရါၣ် -တံ ဒူး လူၤ ပိၣ် မၤ ထွဲ သဲ စး တံ သိၣ်  
တံ သီ တံ ဟူး တံ ဂဲၤ တ ဖှ် အ ယိ, /ဒ် အ မုာ်တံ ဖိၣ် က ယာ် လာ/ICE /မ့တမ့ၢ်/သဲ စး တံ သိၣ် တံ သီ -တံ  
ဒူး လူၤ ပိၣ်မ ၁ ထွဲ သဲ စး တံ သိၣ် တံ သီ တံ က ရၢ က ရီ တံ မၤ ယုာ် မၤ သကိး တံအယိ, /လီၤ ကဝီၤ က မၤ  
ပိာ်ထွဲ ဖိ လ စံၣ် ဒီး တံ ဘျၢ သဲ စး အ ကျိၤ အကျဲ လာ အ အိၣ် တ ဖှ် လာ က ဆဲး ကျါ ၢ ၢ ကီၢ် အူ တံ ဆဲး ကျိး  
တ ဖှ်/မ့တမ့ၢ်/ဖိ သုၣ်တံၢ် မၤ စၢၤ ဖဲ အ ယု ဝဲ တံ ဟ့ၣ် ကူၣ် ဟ့ၣ် ဖး လာ အ ကြးဝဲ ဘၣ် ဝဲ တ နှံၢ် ဘၣ် အ ခါ  
နှံၣ် လီၤ.

2. လာ တံ တၢၣ် ပိၣ် တဲ ကျဲၤ သကိး တံ ဒီး သဲ စး ကိၣ် ကး တ ဖှ်အ ပူၤ, /တံ မၤ နှံၢ် တံ ၢ ၢ တံ ကျိၤ  
ဒီးတံၢ် ပတံ ဟ် ဖျါ ထီၣ် တ ဖှ် လာ ကျိၣ် ခံ ကျိၣ် အပူၤ သ့ လာ ပှၤ ကွဲ ဖိ တ ဖှ် ဒီး ဟံၣ် ဖိ ယီ ဖိ တ ဖှ် အ  
ဂီၢ်/လာ ကဟ့ၣ် လီၤ တံ ဆိၣ် ထွဲ မၤ စၢၤ ဒီး တံ မၤ စၢၤ လာ အ ဘၣ် ထွဲ ဒီး တံ ဆဲး ကျိး ဆဲး ကျါ ဒီး/ပၤ  
ကီၢ်/ပှၤ ဒူး အိၣ် ထီၣ် သဲ စး လာ က ဒူး လူၤ ပိၣ်မ ၁ ထွဲ တံ သိၣ် တံ သီ ဒီး ICE /ခါၣ် စး တ ဖှ်,

3. ဟ့ၣ် လီၤ ပှၤ မၤ တံ ဖိ က ရၢ ဖိ တ ဂၤလာ ကွဲ တ ဖျါၣ် စုာ် စုာ် အပူၤ/လာ က မုာ် ပှၤ မၤ စၢၤ တံ လာ ပှၤ  
နှံ လီၤ ကီၢ် ဒီး ပှၤ ကွဲ ဖိ တ ဖှ် ဒီး အဝဲ သုၣ် အ ဟံၣ် ဖိ ယီဖိ အ ကီၢ် ဒီး အ စုၤ က တံၢ် ယုၣ်ပှၤ မၤ စၢၤ တံၢ် တ  
ဂၤ လာ အ အိၣ် လာ/လီၤ ခါၣ် သး ဝဲၤ ဒါး အပူၤ လာ အ ထီၣ် ဘၣ် တံ မၤ လိ လာ က မၤ တံ နီ/ပှၤ နှ် လီၤ ကီၢ်  
တံ ခွဲး တံ ယာ် တ ဂၤ အသိး, /လာ အ အိၣ် ဒီး တံ မၤ အ တံ လဲၤ ခိ ဖျိ ဘၣ် ယး ဒီး ပှၤ နှ် လီၤ ကီၢ် ဒီးပှၤ လာ  
တ အိၣ် ဒီး လံာ် အုၣ် သး တ ဖှ်အ ကီၢ်,

4. သူၣ်ထီၣ်/MPS တံ လီၤ တံ ကျဲ ခဲ လာၢ် နီ တံ ဟ့ၣ်တံၢ် မၤ စၢၤ ဒီး တံ ၢ ၢ တံ ကျိၤ တံ လီၤ တံ ကျဲ  
တ ဖှ် လာ/ပှၤ ကွဲ ဖိ ဒီး ဟံၣ် ဖိ ယီ ဖိ လာ အ ကဲ ပှၤ နှ် လီၤ ကီၢ် တ ဖှ် အဂီၢ်,

5. မာ သကိး တာ် ဒီး ဝှ် ဒီး ခိး ထံၣ် ခာ်ၣ် စး လာ အ မာ သကိး တာ် တ ဖှ် /လာ က မာ ကဲ ထီၣ် နူ ဆာ်ၣ် ခိၣ် ယာ် လာ အ တူၢ် လိာ် မှ် တာ် ဒီး ပှ် ဖျး လာ ပှ် ကှီ ဖိ ဒီး အဝဲ သ့ၣ်အ ဟံၣ် ဖိ ယိ ဖိ လာ တ အိၣ် ဒီး လံာ် အုၣ် သး တ ဖှ် အ ကိ် ဒီး အိၣ် လာ ကှီ က ရာ် ဒီး အ ကဟိာ် က ပာ် အပှ်./ ဒီး /မ့ တမ့ၢ်
6. ဟ့ၣ် လီၤ/ပှ် ဝဲၣ် နီၤ တာ် ဒူး အိၣ် ထီၣ် တာ် ခွဲး ဝှ် ယာ် ဘၣ် တဖှ်လာ/လီၤ ခာ်ၣ် သး ဝဲၤ ဒါး ပှ် မာ တာ် ဖိ တ ဖှ် ./ပှ် ပာ် ဆှာ် တာ် တ ဖှ်./ ပှ် ဟ့ၣ် ကှီၣ် ပှ်န့ၣ် တာ် တ ဖှ်./ကှီၣ် သ ရၣ်တဖှ်./ဒီးပှ် တိ စာ် မာ စာ် တာ် တ ဖှ် /(paraprofessionals)/အ ကိ်./ဒီး တာ် ဝှ် တာ် ကျိၤ ဘၣ် ယး ဒီး တာ် အကျိၤ အကျဲ လာ က ကဲ ထီၣ် /ကိ် အ ဝဲ ရ ကာ် ထံ ဖိ ကိ် ဖိ./တာ် ခွဲး ဝှ် ယာ် ဘၣ် လာ အ အိၣ် လာ ခိ လ့ၣ် ကှီ တာ် မာ လိ./ကှီၣ် စု တာ် တိ စာ် မာ စာ် ဒီး တာ် မာ စာ်တၢ် လီၤ တာ် ကျဲ တ ဖှ် လာ/ ပှ် န့ၣ် လီၤ ကိ် ဒီး ပှ် ဘၣ် ကိ ဘၣ် ဝဲ ပှ် ကှီ ဖိ တ ဖှ် အ ကိ် /လာ က မာ န့ၣ် တာ် ဝှ် တာ် ကျိၤ ဘၣ် ယး ဒီး အဝဲ သ့ၣ် အ တာ် ခွဲး တာ် ယာ် တ ဖှ်./ဒီး/ မ့ တမ့ၢ်

တာ်ဘျီဘၣ်အါထီၣ်လာ , /က မံး တံာ် နဲၣ် လီၤ/ပှ် ဆှာ် တာ် မူ ဒါ ခိၣ် /မ့တမ့ၢ်/ပှ် လာ အိၣ် ဒီး မူ ဒါ လာ ကမၤတၢ် အ ပ တီၢ် လာ လာ် တ ဖှ် ဒီး ဒူး အိၣ် ထီၣ် တာ် မာ အကျိၤ အကျဲ./ကြး ICE /ဟဲ ဆူ ကှီ တာ် လီၤ ကျဲလာ တ လိာ် တာ် ဘိး ဘၣ် သ့ၣ် ညါ/မ့တမ့ၢ်/ဘိး ဘၣ် သ့ၣ် ညါ ပှ် မ ၁ တာ် ဖိလာ က ယဲ န့ၣ် လီၤဆူကှီလီၤ က ဝိၤမါ /-

- ပှ် မာ တာ် ဖိ လာ တာ် ဟ့ၣ် လီၤ အိၣ် မူ ဒါ ဝဲ ကှီ က ရာ် /က ဘိး ဘၣ် သ့ၣ် ညါ /ပှ် ဆှာ် တာ် မူ ဒါ ခိၣ် အ ဝဲၤ ဒါး/ (Superintendent's Office)/မ့တမ့ၢ်/ပှ် အိၣ် ဒီး မူ ဒါ/ခာ်ၣ် စး လာ ICE ပာ် ကိ်/ပ ဒိၣ် ပှ် မူပှ် ဒါဟံာ် လီၤ ဝဲ /မ့တမ့ၢ်/တာ် န့ၣ် လီၤ ကိ် -ပာ် ကိ်/ပှ်  
 ဒူးလူၤ ပိာ်မ ၁ ထွဲ သဲ စး တာ် သိၣ် တာ် သိ အ ဂၤ လာ အ အိၣ် ဝဲ ကှီ တာ် လီၤ တာ် ကျဲ အပှ်
- ပာ် ဆှာ် တာ် မူ ဒါ ခိၣ်/မ့တမ့ၢ်/ /ပှ် အိၣ် ဒီး မူ ဒါ/ခာ်ၣ် စး /က ဆဲး ကျဲ MPS /သဲ စး ပှ် ဟ့ၣ် ကှီ တာ် /လာ ကကှီ က ဒါ ကှာ် ဒီး ဟ့ၣ် လီၤ တာ် တာ်ၣ် ပိာ် တဲ ကျဲ တာ် လာ အ ဘၣ် ထွဲ ဒီး သဲ စး လံာ် တိ လံာ် မိ ./ကှီၣ် ဘျီၣ်တာ် ဟ့ၣ် စိ ဟ့ၣ် က မိၤ လံာ် အုၣ် သး/မ့တမ့ၢ်/ကှီၣ် ဘျီၣ် အ တာ် ကိး လာ ICE/က ဒူး နဲၣ် ဝဲ တ မံၤ လာ် လာ် /မ့တမ့ၢ်/တာ် န့ၣ် လီၤ ကိ် -ပာ် ကိ်/ပှ် ဒူး လူၤ ပိာ် မာ ထွဲ သဲ စး တာ် သိၣ် တာ် သိ အ ဂၤ./ တ ချူး လာ တာ် ဟံာ် ဖျါ ထီၣ် အိၣ် ဆူ/ ICE /မ့တမ့ၢ်/ /တာ် န့ၣ် လီၤ ကိ် -ပာ် ကိ်/ပှ် ဒူး လူၤ ပိာ်မ ၁ ထွဲ သဲ စး တာ် သိၣ် တာ် သိ ဒီး ပှ် ကှီ ဖိ တာ် ဝှ် တာ် ကျိၤ တ မံၤ လာ် လာ် /မ့တမ့ၢ်/တာ် န့ၣ် လီၤ ဆူ ကှီ က ရာ်အပှ်,
- ပှ် မာ တာ် ဖိ လာ အိၣ် ဒီး မူ ဒါ ဝဲ ကှီ က ရာ် /က ယု ထီၣ် ပာ် ကိ် ခိၣ် /မ့တမ့ၢ်/ခာ်ၣ် စး တ ဖှ် အ တာ် အုၣ် သး /ဒီး ကွဲး ဒိ ဟံာ် ယာ် စံၣ် ညီၣ် ကှီၣ် အ တာ် ဟ့ၣ် စိ ဟ့ၣ် က မိၤ လာ တာ် ကဖိာ် ပှ်/မ့တမ့ၢ်/လံာ် အုၣ် သး လာ / ICE /ပာ် ကိ်/ပ ဒိၣ် ပှ် ဘၣ် မူ ဘၣ် တ ဖှ် ဒူး နဲၣ် ဝဲ ဒီး ဆှာ် တာ် ကွဲး ဒိ န့ၣ် သိး တ ဖှ် တ ဘျီ ယိ ဆူ/ပာ်ဆှာ် တာ် မူ ဒါ ခိၣ် အ ဝဲၤ ဒါး/မ့တမ့ၢ်/ခာ်ၣ် စး/မ့တမ့ၢ်/ပှ် အိၣ် ဒီး မူ ဒါ တ ဖှ် အ အိၣ် တ ဘျီ ယိ,
- ပှ် မာ တာ် ဖိ လာ တာ် ဟ့ၣ် လီၤ အိၣ် မူ ဒါ ဝဲ ကှီ က ရာ် /တ ဘိး ဘၣ် ရၤ လီၤ တာ် ဝှ် တာ် ကျိၤတ မံၤ လာ် လာ် ဘၣ် ယး ဒီး ပှ် ကှီ ဖိ /မ့တမ့ၢ် /ဟံၣ် ဖိ ယိ ဖိ နီ တ မံၤ ./ယုာ် ဒီး တမာ ဖျါ ထီၣ် ပှ် ကှီ ဖိ အ မံၤ လာ တာ် ကိး အိၣ် ဝဲ ကှီမ့ၢ် ဝှ်/မ့တမ့ၢ်/ပှ် ကှီ ဖိ လာ ကှီ မ့ၢ် ဝှ် ./အ ဝဲ သ့ၣ် အ တာ် မာ လိ တာ် ဆ ၁ က တီၢ် မ့ၢ် ဝှ်./မ့တမ့ၢ်/ဟံၣ်ဖိ ယိ ဖိ တာ် ဝှ် တာ် ကျိၤ မ့ၢ် ဝှ် ဘၣ် ./ဒီး
- မ့ၢ်လာ တာ် အိၣ် မ့ၢ် ဝဲ/MPS /ဖိ လ စံၣ် ထီၣ် ရီၤ လာ တ ပျဲ ပှ်နီ တ ဂၤ /မ့တမ့ၢ်/တာ် ကရၤ က ရိ တ ဖု လာ် လာ် လာ် က န့ၣ် လီၤ ဆူ ကှီ က ရာ် /ဝဲ ကကဲ ထီၣ် တာ် မာ တံာ် တာ် တ ဖှ် ဝဲတာ် မာ လိ တာ် လီၤ တာ် ကျဲ ဒီ ဖျါ တာ် ဟဲ ဟး သ့ၣ် သ့ၣ် အ ယိ./ပှ် မာ တာ် ဖိ လာ အိၣ် ဒီး မူ ဒါ တ ဖှ် /က ဘိး ဘၣ် သ့ၣ် ညါ ICRE/မ့တမ့ၢ်/တာ် န့ၣ် လီၤ ကိ်-တာ် သိၣ် တာ် သိ -ပှ် ဒူး လူၤ ပိာ် မာ ထွဲ တာ် သိၣ် တာ် သိ အ ဂၤ လာ အ ဘၣ် ထွဲ ဒီး တာ် ဝှ် သ့ၣ် တ ဖှ် တ ဘျီ ယိ ./အ ယိ /အ ဝဲ သ့ၣ် က ဘၣ် ဆဲး ကျဲ/ပာ် ဆှာ် တာ် မူ ဒါ ခိၣ် ဝဲၤ ဒါး/ (Superintendent's Office)/မ့တမ့ၢ်/ပှ် အိၣ် ဒီး မူ ဒါ /ခာ်ၣ်စးလာ က မာ တာ် ယု ထီၣ် လာ က မာ န့ၣ် ပှ် ကှီ ဖိ အ တာ် ဝှ်တာ် ကျိၤ တမံၤ လာ် လာ် /မ့တမ့ၢ်/ တာ် န့ၣ် လီၤ ဆူ ကှီ က ရာ် အပှ်./ဘၣ် ထွဲ ဒီး ကိ် ဝဲၣ် ဒီး ဝဲၣ် ဒါးခာ်ၣ် တာ် သိၣ် တာ် သိ လာ အ ကြးဝဲ ဘၣ် ဝဲ./ယုာ် ဒီး./ဘၣ် ဆၣ် တ မ့ၢ် တာ် ဟံာ် ပ နီၣ်အိၣ်./ဟံၣ်ဖိ ယိ ဖိ တာ် ကှီၣ် ဘၣ် ကှီၣ် သ့ တာ် ခွဲး တာ် ယာ် ဒီး နီၣ် ကစာ် တာ် ဝှ် တာ် ကျိၤ တာ် သိၣ် တာ် သိ တ ဖှ်/(Family Education Rights and Privacy Act - FERPA)/မ့တမ့ၢ် Wisconsin /ကိ် ဝဲၣ် တာ် သိၣ် တာ် သိ \$118.125./ပှ် ကှီ ဖိ အ တာ် မာ နီၣ် မာ ယာ်./ဒီး

MPS /ဖိ လစံ ဝန် လာ အ ကြား ဝဲ ဘဉ် ဝဲ /မှတမ့/တံ မာ အ ကျိ အ ကျ လာ အ ဘဉ် ယး ဒီး ပှာ ကို ဖိ အ တံ မာ နီဉ် မာ ယါ တံ ဘီး ဘဉ် ရာ လီ တ ဖဉ်, /တ ချး လာ တံ ပျ/ICE /ပာ ကီ/ပ ဒိဉ် ပှာ ဘဉ် မှ ဘဉ် ဒါ တ ဂါ လာ လာ လာ က နှ် လီ ဆူ ကို က ရါ အပှာ/ မှတမ့/ပှာ ကို ဖိ အ ဂှ် အ ကျိ တ မံ လာ လာ ,/ဒီး /မှတမ့

တံဘိုဘဉ်အါထီဉ်လာ , MPS /ပှာ မာ တံ ဖိ, /ပှာမာ တံ အာဉ်လီ ယံး ယာ် လာ က မာ တံတ ဖဉ်, /ပှာ သး အိဉ် မာ တံ တ ဖဉ်, /ဒီး ခာဉ် စး ဝဲ လာ်/တ စူး ကါ လီ က ဝီ တံ မာ စာ တံ လီ တံ ကျ တ ဖဉ် လာ /တံ ယိ ထံ သ့ဉ် ညါ တံ ပ ညိဉ် တ ဖဉ် အ ကီ/မှတမ့/တံ တံ စာ မာ စာ တံ လာ တံ က ဖိဉ် ပှာ လာ အ လံ အုဉ် သး တ အိဉ် လာ ကီ အ ဝဲ ရ ကါ အ ပှာဘဉ်, /မှတမ့ ဘဉ်လ ၁ ဘဉ် တံ ယု ထီဉ် အီ လာ/ကီ စဉ်/ မှတမ့/ဖဉ် ဒ ရာဉ် သဲ စး တံ သိဉ် တံ သီ လာ အ ကြား ဝဲ ဘဉ် ဝဲ တ မံ လာ လာ /ဒီး/မှတမ့ ဘဉ် လာ တံ မာ အကျိ အကျ လာ အ ကြားဝဲ ဘဉ် ဝဲ တ ဖဉ် လာ ဘဉ် တံ မာ ပိဉ် ထွဲ အီ လာ လီ ကဝီ ခိဉ်/တ ချး လာ တံ ဘီး ဘဉ် ရာ လီ အီ, /ဒီး /မှတမ့

တံဘိုဘဉ်အါထီဉ်လာ , MPS /ပှာ မာ တံ ဖိ, /ပှာမာ တံ အာဉ်လီ ယံး ယာ် လာ က မာ တံတ ဖဉ်, /ပှာ သး အိဉ် မာ တံ တ ဖဉ်, /ဒီး ခာဉ် စး တ ဖဉ် /တ မာ တံ သံ ကွါ သံ ဒီး လာ တ အိဉ် ဒီး အဂှ် အပိ လာ ပှာ ကို ဖိ /မှတမ့/အ ဝဲ အ မိ အပာ် တ ဖဉ် လာ/က တဲ ဖျါ ထီဉ် ပှာ ကို ဖိ /မှတမ့/အ ဟံဉ်ဖိ ယိ ဖိ တံ နှ် လီ ကီ အ ပ တီ တံ ပ ညိဉ် တ ဖဉ် အ ကီ ဘဉ်, /ဒီး /မှ တမ့

တံဘိုဘဉ်အါထီဉ်လာ , MPS /ပှာ မာ တံ ဖိ, /ပှာမာ တံ အာဉ်လီ ယံး ယာ် လာ က မာ တံတ ဖဉ်, /ပှာ သး အိဉ် မာ တံ တ ဖဉ်, /ဒီး ခာဉ် စးတ ဖဉ် တမာ ဖျါ ထီဉ်ပှာ ကို ဖိ /မှတမ့/ဟံဉ်ဖိ ယိ ဖိ တံ နှ် လီ ကီ အ ပတီ တံ ဂှ် တံ ကျိ တ ဖဉ် ဆူ ICE ပာ ကီ/ပ ဒိဉ် ပှာ ဘဉ် မှ ဘဉ် ဒါ တ ဖဉ်/မှတမ့/တံ နှ် လီ ကီ -ပာ ကီ/ပှာ ဒူး လူ ပိဉ် မာ ထွဲ သဲ စး တံ သိဉ် တံ သီ အ ဂါ တ ဖဉ် အ အိဉ် ဘဉ်, /မှတမ့ လာ /ကီ စဉ်/မှတမ့/ဖဉ် ဒ ရာဉ် သဲ စး တံ သိဉ် တံ သီ တ ဖဉ် လိဉ် ဘဉ် ဝဲ လာ တံ က ဘဉ် မာ အီ တစု/ဒီး/မှတမ့ ဘဉ် လာ /တံ မာ အကျိ အကျ လာ အ ကြားဝဲ ဘဉ် ဝဲလာ ဘဉ်တံ မာ ပိဉ်ထွဲ အီ လာ လီ ကဝီ အ ခိဉ် /တ ချး လာ တံမာဖျါ ထီဉ်အီ, /ဒီး/ မှ တမ့

တံဘိုဘဉ်အါထီဉ်လာ , MPS /ပှာ မာ တံ ဖိ, /ပှာမာ တံ အာဉ်လီ ယံး ယာ် လာ က မာ တံတ ဖဉ်, /ပှာ သး အိဉ် မာ တံ တ ဖဉ်, /ဒီး ခာဉ် စးတ ဖဉ် တ မာဖျါ ထီဉ်/တံ ဂှ် တံ ကျိ တ မံ လာ လာ ဘဉ် ယး ဒီး လီ ကဝီ ကို ဖိ လာ ဘဉ် တံ ဒီ သ ဒါ အီ လာ/မှတမ့/ကီ စဉ် /မှတမ့/ဖဉ် ဒ ရာဉ်သဲ စး တံ သိဉ် တံ သီ, /မှတမ့ MPS /ဖိ လ စံ ဝန် /မှတမ့/တံ မာ အကျိ အ ကျ လာ အ ပဉ် ယုဉ် ဒီး ပှာ ကို ဖိ တံ မာ နီဉ် မာ ယါ တံ ခူ သ့ဉ် တ ဖဉ် ဆူ FERPA /မှတမ့/တံ နှ် လီကီ/-/ပာ ၁ ကီ/ပှာ ဒူး လူ ပိဉ်မ ၁ ထွဲ သဲ စးတံ သိဉ် တံ သီ အ အိဉ်, /မှတမ့ လာ /ကီ စဉ်/မှတမ့/ဖဉ် ဒ ရာဉ် သဲ စး တံ သိဉ် တံ သီ တ ဖဉ် လိဉ် ဘဉ် ဝဲ လာ တံ က ဘဉ် မာ အီ တစု/ဒီး/မှတမ့ ဘဉ် လာ /တံ မာ အကျိ အကျ လာ အ ကြားဝဲ ဘဉ် ဝဲလာ ဘဉ်တံ မာ ပိဉ်ထွဲ အီ လာ လီ ကဝီ အ ခိဉ် /တ ချး လာ တံ မာ ဖျါ ထီဉ်အီ, /ဒီး/ မှ တမ့

တံဘိုဘဉ်အါထီဉ်လာ , MPS / တ ဟ့ဉ် အ ခွဲး လာ ICE ပာ ကီ ခိဉ်/ပ ဒိဉ် ပှာ ဘဉ် မှ ဘဉ် ဒါ/မှတမ့/တံ နှ် လီ ကီ -ပာ ကီ/ပှာ ဒူး လူ ပိဉ် မာ ထွဲ သဲ စး တံ သိဉ် တံ သီ အ ဂါ တ ဖဉ် နီ တ ဂါ လာ က နှ် လီ တဘျီ ယိ ဆူ /ကို လီ ကဝီ တ တံ လာ လာ လာ /တံ မာ လီ တံ တံ လာ က ဒူးလူ ပိဉ်မ ၁ ထွဲ တံ နှ် လီ ကီ သဲ စး တံ သိဉ် တံ သီ အ တံ ပ ညိဉ် တ ဖဉ် အ ကီ ဘဉ်/ဒီး တံ က ဆှာ ခိတံ ကစိဉ် တ ဘျီ ယိ ဆူ /ပာ ဆှာ တံ မှ ဒါ ခိဉ် /မှတမ့ /ပှာ လာ အိဉ် ဒီး မှ ဒါ/ခာဉ် စး တ ဖဉ် အ အိဉ်, /ဒီး /မှတမ့

တံဘိုဘဉ်အါထီဉ်လာ , MPS /က ကွါ က ဒါ ကွါ/အတံ မာ နီဉ် မာ ယါ ဖိ လ စံ ဝန် ဒီးအ တံ ဖံး တံ မာ တ ဖဉ် လာ /က မာ လီ တံ တံ ဟ့ဉ် တံ ဒီ သ ဒါ အ ထီ က တံလာ ပှာ ကို ဖိ အနီ ကစာ တံ ဂှ် တံ ကျိ အ ကီ, /ဒီး / မှတမ့

တံဘိုဘဉ်အါထီဉ်လာ , /က မံ :တံ က နှ် လီ တံ ပာ တံ ဆှာ လာ /က မာ တံ ကွါ က ဒါ ကွါ /လီ ကဝီ ဖိ လစံဉ်, /တံ မာ အကျိ အကျ တ ဖဉ်, /ဒီး တံ ဖံး တံ မာ တ ဖဉ် လာ လာ ပှာ ပှာ /လာ က မာ လီ တံ တံ မာ လီ မာ ဘဉ် လိဉ် တံ / (Alignment)/ဒီး တံ စံဉ် ညိဉ် တံ အံ လာ/လီ ကဝီ တံ ဖံး တံ မာ လီ ကဝီ ဝဲ လာ် အပှာ, /ဒီး /မှတမ့

တၢ်ဘျီတၢ်အိၣ်လၢ၊ /လီၤ ကဝိၤ ကကျးလီၤ တၢ် စံၣ် ညီၣ် တၢ် အံၤ လၢ တၢ် က မၤ လၢ ပဲၤ ဒီး လၢ တၢ် ဘိး ဘၣ် သ့ၣ် ညါ အ က့ၢ် အ ဂီၤ အက လၢ် က လၢ် အပူၤ ဝဲ ကို က ရၢၢ် ကိး တီၤ နဲး ဒီး က ရၢ လီၤ တၢ် ဘိး ဘၣ် သ့ၣ် ညါ အံၤ အူ/လီၤ ကဝိၤ ပုၤ မၤ တၢ် ဖိ/ပုၤ ကို ဖိ/ဒီး တံၣ် ဖိ ဖိ တ ဖၣ် ခိ ဖျိတၢ် ဆဲး ကျိး ဆဲး ကျါ အ က့ၢ် အ ဂီၤ ညီ န့ၢ် တ ဖၣ် အပူၤ ဒီး MPS /က မၤ တၢ် ထီၣ် ဒူး လၢ အိၣ် ဒီး အဂ့ၢ် အ ပီၤ တ ဖၣ် လၢ / က မၤ လီၤ တံၢ် လၢ/တၢ် က ကွဲး ကျိး ထံ အံၤ အူ /ပုၤ ကို ဖိ အ ကျိၣ်လၢ က တီၤ ဝဲ တံၣ် ကိး ကျိၣ် နဲး အပူၤ/ဒီး/မ့တမ့ၢ်

တၢ်ဘျီတၢ်အိၣ်လၢ၊ /ဖိ လ စံၣ် /မ့တမ့ၢ်/တၢ် မၤ အကျါ အကျ တ မံၤ လၢ် လၢ် လၢ တၢ် လိၣ် မၤ ချုး မၤ သိ ထီၣ် က့ၢ် အံၤ /မ့တမ့ၢ်/တၢ် က့ၢ် က ဒါ က့ၢ် အံၤ လ ၁ က တုၤ ထီၣ် ဒီး တၢ် မၤ လီၤ မၤ ဘၣ် လိၣ် တၢ် /Alignment/လၢ လၢ ပဲၤ ပုၤ /ယုၣ် ဒီး တၢ် စံၣ် ညီၣ် တၢ် အံၤ လၢ တၢ် ကဟံၣ်ဖျါ ထီၣ် အံၤ အူ က မံး တံၣ် လၢ တၢ် ဆုၤ ခိ အ ဂီၤ/လၢ တ စဲၤ ခံ န့ၢ်/လၢ အ ဖြၣ်/၂၀၁၇/ က မံး တံၣ်အ တၢ် လဲၤ တ ရံး သး/(Board Cycle) /ဒီး/မ့တမ့ၢ်

တၢ်ဘျီတၢ်အိၣ်လၢ၊/က မံး တံၣ် က မၤ တၢ် ကိး မံၤ နဲး လ ၁ အ မၤ ဝဲ န့ၢ် အ ပူၤ/လၢ က ဟ့ၣ် တၢ် ဒီး သ ဒါ ထဲ သိး တုၤ သိး အူ ပုၤ ကို ဖိ ဒီး ပုၤ မၤ တၢ် ဖိ ခဲ လၢ် အ ဂီၤ န့ၣ် လီၤ.